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Vragen van het lid Kuzu (Groep Kuzu/Öztürk) aan de Staatssecretaris van 
Veiligheid en Justitie over privacyschending door middel van nieuwe vormen 
van telefoonfraude (ingezonden 10 juli 2015). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Bellen met een fake-nummer is fluitje van een cent»?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u het feit dat het legaal is om te bellen met andermans 
nummer? 

Vraag 3
Vindt u ook dat dit soort applicaties de persoonsgegevens in gevaar brengen? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de constatering dat dergelijke applicaties zowel particulier als zakelijk 
voor veel schade kunnen zorgen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u het er mee eens dat dit soort applicaties het werk van fraudeurs en 
oplichters eenvoudiger maakt? Zo ja, wat gaat u hieraan doen? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 6
Wat vindt u van het feit dat bedrijven door dit soort applicaties voor 
300.000 euro zijn opgelicht? 

Vraag 7
Deelt u de mening dat het advies van de fraudehelpdesk een laks advies is? 
Zo nee, waarom niet? 

1 Algemeen Dagblad, 28 april 2015, http://www.ad.nl/ad/nl/30740/AD-Misdaadmeter/article/detail/
3985713/2015/04/28/Bellen-met-een-fake-nummer-is-fluitje-van-een-cent.dhtml
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Vraag 8
Bent u bereid om een bewustwordingscampagne te houden om de Neder-
landse bevolking meer bewust te maken van de risico’s die zij lopen op dit 
vlak? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 9
Bent u het er mee eens dat het gebruikmaken van deze applicaties tot fraude 
en inbreuk op privacy kan leiden? Zo ja, bent u bereid onderzoek te doen 
naar de wenselijkheid van dergelijke applicaties?

Tweede Kamer, vergaderjaar 2014–2015, Vragen 2


